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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej (nr 97) 

Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży (nr 113) 
6 kwietnia 2022 r. 
Komisje: Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej oraz Edukacji, Nauki i Mło-
dzieży, obradujące pod przewodnictwem poseł Mirosławy Stachowiak-Różeckiej 
(PiS), przewodniczącej Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży, rozpatrzyły: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o utworzeniu Politechniki Morskiej 
w Szczecinie (druk nr 2127). 

W posiedzeniu udział wzięli: Marek Gróbarczyk sekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury wraz 
ze współpracownikami, dr hab. inż. kpt. ż. w. Wojciech Ślączka rektor Akademii Morskiej w Szcze-
cinie wraz ze współpracownikami, Maciej Brzosko doradca techniczny w Departamencie Infrastruk-
tury Najwyższej Izby Kontroli. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Marta Artymińska, Daria Grochowska, 
Agnieszka Kalinowska-Wójcik, Jolanta Ostrowska – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji 
Sejmowych; Maria Iwaszkiewicz, Konrad Iłowiecki – legislatorzy z Biura Legislacyjnego. 
Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS): 

Dzień dobry. Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży oraz 
Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. 
Witam członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
Posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej. 
Sprawdzimy łączność i kworum. Wszyscy wiedzą, co mają robić, przykładają kartę 

do czarnego urządzenia. Następnie będzie wyświetlony głos za, przeciw lub wstrzymam 
się. Proszę nacisnąć obojętnie jaki przycisk. Posłowie łączący się zdalnie mają to samo 
na tabletach. Bardzo proszę. Dziękuję. Mamy kworum. 
Przypomnę osobom łączącym się zdalnie, że otrzymaliście państwo instrukcję do zgło-

szenia się do dyskusji oraz zabierania głosu w trakcie posiedzenia. 
Marszałek Sejmu skierowała w dniu 25 marca 2022 r. do Komisji Edukacji, Nauki 

i Młodzieży oraz Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej w celu rozpatrze-
nia uchwałę Senatu w sprawie ustawy o utworzeniu Politechniki Morskiej w Szczecinie 
(druk nr 2127). Porządek dzienny posiedzenia obejmuje rozpatrzenie powyższej uchwały 
Senatu. Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie słyszę. Stwierdzam, że Komisje przy-
jęły porządek dzienny. 
Przystępujemy do rozpatrzenia uchwały Senatu. Senat proponuje cztery poprawki. 

Myślę,  że poseł  sprawozdawca najlepiej  i najkrócej nam  je przedstawi, ponieważ nie 
ma senatora. 

Poseł Arkadiusz Marchewka (KO): 
Podejmę się tego wyzwania. Szanowna pani przewodnicząca, panie ministrze, szanowni 
państwo, panie rektorze, Senat zaproponował cztery poprawki. Znacząca część poprawek 
ma charakter techniczny i doprecyzowujący zapisy, które zostały przyjęte przez Sejm. 
Natomiast jedna z poprawek ma charakter merytoryczny. Dotyczy ona zrównania kaden-
cji rektora Politechniki Morskiej w Szczecinie z trwającą kadencją władz rektorskich 
Akademii Morskiej. Oznacza to, że kadencja pierwszego rektora Politechniki Morskiej 
będzie realizowana w tym samym okresie, od 2020 r., od momentu rozpoczęcia sprawo-
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wania funkcji rektora Akademii Morskiej. Jest to rozwiązanie, które jest także akcep-
towane przez władze rektorskie, przez pana rektora Ślączkę, który w Senacie przedsta-
wiał argumentację dla tego rozwiązania. Wobec tego rekomenduję Wysokim Komisjom 
przyjęcie poprawek Senatu, dlatego że są one zgodne z intencjami, które przyświecały 
nam przy tworzeniu projektu ustawy o utworzeniu Politechniki Morskiej w Szczecinie. 
Dziękuję. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS): 
Dziękuję. Myślę, że możemy przejść do głosowania po kolei poprawek. 
Poprawka nr 1. Czy są uwagi, pytania, głos za, głos przeciw? Biuro Legislacyjne. 

Legislator z Biura Legislacyjnego Konrad Iłowiecki: 
Bez uwag. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS): 
Dziękuję. Pan minister. Jest rekomendacja, że przyjmujemy poprawkę. Dziękuję. Wobec 
tego głosujemy. 
Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 1? Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał 

się od głosu? Dziękuję. Proszę o wyniki. 
Głosowało 52 posłów. Za było 50 posłów, przeciw był 1 poseł, 1 poseł wstrzymał się 

od głosu. 
Poprawka została przyjęta. 
Poprawka nr 2. Czy są uwagi? Ze strony posłów nie widzę. Ze strony Biura Legisla-

cyjnego nie widzę. 

Legislator Konrad Iłowiecki: 
Bez uwag. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS): 
Głosujemy poprawkę nr 2. 
Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki? Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się 

od głosu? Dziękuję. Proszę o wyniki. 
Głosowało 55 posłów. Za było 52 posłów, przeciw było 2 posłów, 1 poseł wstrzymał się 

od głosu. Dziękuję. 
Poprawka została przyjęta. 
Przechodzimy do poprawki nr 3. Mam tutaj uwagę, że poprawki nr 3 i nr 4 należy 

głosować łącznie. Bardzo proszę, Biuro Legislacyjne. 

Legislator Konrad Iłowiecki: 
Poprawka nr 4 łączy się z poprawkę nr 3 w taki sposób, że w poprawce nr 4 odsyła się 
do art. 7a, a artykuł ten jest dodawany na podstawie poprawki nr 3. Dziękuję. A zatem 
proponujemy, żeby poprawki nr 3 i nr 4 były głosowane łącznie. 

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS): 
Dziękuję. Patrzę na pana ministra. Pozytywna rekomendacja. Dziękuję. Głosujemy. 
Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 3 łącznie z poprawkę nr 4? Kto jest 

przeciwny? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. Proszę o wyniki. 
Głosowało 55 posłów. Za było 53 posłów, 1 poseł był przeciw, 1 poseł się wstrzymał. 

Dziękuję. 
Poprawki nr 3 i nr 4 łącznie zostały przyjęte. 
W ten sposób, szanowni państwo, skończyliśmy głosowanie nad poprawkami. 
Przypomnę, że posłem sprawozdawcą był pan poseł Arkadiusz Marchewka. Rozu-

miem, że pan poseł zgadza się kontynuować misję oraz że nie mam w tej sprawie innych 
propozycji. Bardzo dziękuję. 
Porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 
Zamykam posiedzenie. 
Oczywiście  protokół wraz  z zapisem będzie  do wglądu w Sekretariatach Komisji. 

Dziękuję bardzo. 


